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Tiina Tuomela, Jari Jääskeläinen, Kai-Ari Lundell och Sirpa Kauppinen och 33 andra ledamöter lämnade 
in följande motion i enlighet med fullmäktiges arbetsordning: 

”Den nya skolan i Tavastby färdigställs till nästa läsår. Nya material och möbler emitterar olika föreningar, 
vars sammantagna effekt kan överskrida de tillåtna gränserna redan under loppet av ett år. Detta orsakar
ofta hälsoproblem.

När nya inomhusmaterial väljs till skolan i Tavastby ska utsläppen minimeras: plast och limhaltiga 
konstruktioner och möbler ska undvikas. Det räcker inte enbart med M1-klass.

I praktiken betyder det att man använder möbler av massivt trä eller metall, trä- och stengolv samt 
naturliga målfärger.

Vi föreslår att inredningen i den nya skolan i Tavastby anpassas för elever som har problem med 
inomhusluft.  Ett lyckat resultat skulle bidra till att utveckla mer inomhusluftvänliga miljöer för barnen.

Stadsstyrelsen 26.8.2019 § 19

Beslut:
Stadsfullmäktige beslutar ta upp ärendet till behandling och sända fullmäktigemotionen till 
stadsstyrelsen för beredning. 

Bilaga:
– undertecknad motion av Tiina Tuomela, Jari Jääskeläinen, Kai-Ari Lundell och Sirpa Kauppinen och 33 

andra ledamöter om en skola anpassad för elever som har problem med inomhusluft


